
Поздравително писмо до европейската Фа 

конференция в Париж 

Моите поздравления към Дафа учениците, присъстващи на европейската Фа 

конференция в Париж! 

Дафа учениците са надеждата на човешкия род – единствената надежда. 

Нашата мисия е да спасяваме животи, и е огромна отговорност. Само като 

усъвършенствате себе си добре можете да вършите добре това, което трябва 

да върши един Дафа ученик. Фа конференциите са добри възможности за вас 

да се вдъхновявате един друг и да се подобрявате заедно. Надявам се, че 

всички вие ще имате полза от нея и ще усъвършенствате себе си дори още по-

добре.  

Пожелавам на вашата Фа конференция голям успех! 

Ли Хонгджъ 

септември 2017 г. 

Ню Йорк 

 

(От превод на Жълтия екип) 
 


